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为your car is hired from a company and when u are driving in

holiday, theresa small accident on it, you will have to write a report to

the company to explain ityou need to explain the following

statement1、when and where you hired it2、describe how the

accident happened3、what kind of action did you have after the

accidentyou do NOT to use your own addresswrite about 150

wordstask 2大致意思为Fashion is difficult to follow, some people

say fashion is just for selling clothes,we should not follow it and we

should dress what we like and feel comfortable in itAgree or

disagree?use any relevant example to support your idea.write 250

words.1: 写一封信给保险公司，告诉它们你参加了一次旅行并

办了旅游保险，但是你在旅途中丢了东西，告诉保险公司丢

了什么以及值多少钱，以及怎么丢的。 writing2: 现在人们穿

着越来越紧跟时尚，但是有些人却不这样，他们认为应该按

自己的喜好和舒适来选择服装。你的观点。如今很多人喜欢

选择非常时尚的穿着打扮，但是，这种穿着打扮并不实用；

人们是否应该选择一些更加comfortable 的服装。

＊Task2happiness is considered important to people. why are the

definitions of happiness different?(大概是这样，意思就是问为什

么幸福的定义如此不同和难下这个定义)what is the factors in

achieving happiness. give some examples and relavent

evidence.Happiness 1)Happiness is important in life 2)Why it is



difficult to define ?3)What factors are important in achieving

happiness 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详
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